
 

 

Hørby den 18. juni 2023 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 1. juni, kl. 18:00 i klubhuset 

Deltager: Søren Møller-Andersen, John Lygaard, Rasmus Christensen, Bo Nielsen, 
Ane-Jette Jacobsen, Claus Junker, Torsten Larsen, Theis Petersen, Jan Schunck.  

  
 
DAGSORDEN 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat 

Godkend 

 
3. Nyt fra kassereren 

John Lygaard havde inviteret investeringsrådgiver Jon Lind til bestyrelsesmødet. 
Jon Lind orienterede omkring forrentning af Bådelaugets likvide midler. Bestyrelsen arbejder 
videre med det.   
 
Der er blevet udsendt 2. rykker. Der er pt. et tilgodehavende på 25.000 kr. 
Det blev vedtaget at der lige efter generalforsamlingen blive lagt en besked på hjemmesiden 
med en reminder om, at det nu er at være tid til kontingentopkrævning. 
Fra 2024 vil medlemmer med havneplads, som ikke har betalt kontingent, blive tilsendt en 
rykker med gebyr på 100 kr. og betalingsfrist på 14 dage. Hvis der stadig ikke betales, sendes 
2. rykker ud med inkassovarsel. Medlemmer uden bådpladser eller på en venteliste bliver 
slettet hvis kontingentet ikke bliver betalt efter 1. rykker.  

 
   
4. Nyt fra formand 

Formanden takkede alle for den store indsats der bliver gjort. Pligtarbejde og onsdagsbyg går 
over alt forventning.  

 
5. Nyt fra havnen 

De cykler der står til rådighed på havnen skal være i orden. Der står nu 4 gode cykler som 
løbende bliver efterset.  
Jan Schunck fremviste første udkast til database med stikord til bestyrelsesbeslutninger.  
Nyt fremadrettet punkt til dagsordenen: Opfølgning af punkter fra sidste bestyrelsesmøde. 
 
 
 
 
 

 

http://www.hoerby-havn.dk/


6. Nyt fra ungdomsafdelingen 
Der er pt. 4 medlemmer. De har været med til 2 sejladser.  
Nikolaj stopper ultimo juli. Derfor søges der efter en hjælper.  
Der mangler en følgebåd/havnebåd som kan bruges både af ungdomsklubben og af havnen. 
Det undersøges hvad en brugt båd kan købes for.   
   

7. Eventuelt 
Loppemarkedet pinselørdag var en rigtig god og hyggelig dag. Det gav et lille overskud. 
Mastekranen er pt ude af drift. Der er taget kontakt til et firma for at få den lavet.  
Kranen er ikke godkendt til personløft.  
Turen til Orø 18.6., kl. 13:00 er der stadig ledige pladser. Tilmelding senest 10.6. 
Der er klaget over fiskeri på den nye badebro og at der bliver smidt fiskeaffald til gene for de 
badende. Bestyrelsen holder øje med det.  
Forslag til ændring af takstbladet. Takstbladet bliver ændret således at et medlemskab på en 
venteliste gælder én venteliste. Ønsker man at stå på flere ventelister vil det fra næste sæson 
vil man fremadrettet blive opkrævet et medlemskab samt 500 kr. pr. venteliste. Forslaget 
bliver behandlet på næste bestyrelsesmøde.  
 

8. Næste møde 
24.8. 2023 
 
Referent: Ane-Jette Jacobsen 
 


